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Zápis ze schůze OV Západočeské oblasti 
ze dne 5.8.2014 

 
 
Místo:   Plzeň 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Denková Dana, Pecka Martin, Pittner Antonín, Voldřich Jaroslav 
Sekretář:  Paleček Jan 
Omluven:   Jindra Jaroslav 
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV ZČO dne 20.6.2014 
2. Informace – z jednání VV ČJF 
3. Státní podpora sportu pro rok 2015 
4. Zprávy hlavních rozhodčích – vyhodnocení za 1. pololetí 2014 
5. ZZVJ Milínov, Kozolupy – informace 
6. OM skoky 2014 – Klatovy – informace 
7. MČR skoky 2014 – Martinice – informace 
8. MČR drezura 2014 – Brno – informace 
9. Jednací řád konference oblastí ČJF – vyjádření OV 
10. Pro účastníky MČR skoky Ptýrov – čepice, trička, podsedlové dečky 
11. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Zkontrolován zápis z minulé schůze se závěrem:  

- bod 1. zápisu trvá 
- bod 2. zápisu – první tři odrážky trvají, ostatní splněno 
- bod 7. zápisu trvá - na dopis Mgr. Jáchimové, který byl přílohou zápisu z minulé schůze, bude písemně 

reagovat A. Pittner  
- bod 10. zápisu trvá 
- ostatní body splněny 

 
Bod 2.: Z jednání VV ČJF: 

- celková výše dotaze z Programu MŠMT II. Sportovně talentovaná mládež pro rok 2014 na oblasti ČJF je 
487.700,- Kč, z toho připadlo na naši oblast a bylo již vyplaceno 25.555,- Kč 

- celková výše dotace z Programu MŠMT IV. Údržba a provoz sportovních zařízení pro rok 2014 je 
777.200,- Kč, z toho v naší oblasti byla přidělena subjektu MD0013 JK Slavia VŠ Plzeň částka 128.400,- 
Kč 

- oprava článku 256 skokových pravidel NÚ – povinná bezpečnostní vesta (ne pouze páteřní chránič) pro 
všechny sportovce do 16 let věku kdykoliv sedí na koni (sportovci, kteří v daném kalendářním roce dosáhli 
nebo dosáhnou požadovaného věku) 

- Michaela Kodadová a Jana Rajchmanová Palečková byly schváleny VV ČJF jako národní rozhodčí pro 
skoky 

 
Bod 3.: OV ZČO ČJF žádá VV a Radu ČJF o urychlené zvážení důsledků nové legislativy MŠMT o přidělování 
dotací v dalších letech. Dále žádá o zařazení tohoto bodu do jednání VV a Rady ČJF v nejbližším možném termínu. 
Dále žádá o písemné informování o tom, zda již byly učiněny dotazy na variantní řešení pro ČJF této situace vůči 
orgánům státní správy. OV je toho názoru, že se jedná o průběžnou změnu podmínek příjmu dotací, uveřejněnou 
v průběhu účetního období bez dostatečného předstihu. Proto by mělo být v případě urychleného zavedení 
členských příspěvků ještě v roce 2014 l této skutečnosti ze strany MŠMT přihlédnuto a nemělo by dojít k ohrožení 
čerpání dotací pro rok 2015 a dále. 
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Bod 4.: Bylo provedeno vyhodnocení zpráv hlavních rozhodčích ze závodů. OV výbor má tak 
k dispozici přehled o všech pozitivech i negativech na závodech, o zraněních, o uložených trestech 
apod. Ze zpráv též vyplynulo, že se stávají případy opakovaného nedostavení se na závody bez 
řádného odhlášení – přestupek proti pravidlům. 
 

Bod 5.: Na oblastní web budou umístěny protokoly ze ZZVJ v Kozolupech a v Milínově – zajistí J. Paleček 
 
Bod 6.: Na OM ve skákání v Klatovech byla konstatována nízká účast v kategorii děti. V rozpise nebyla pro 2. kolo 
omezena účast jezdce jen na jednom koni. 
 
Bod 7.: Bylo projednáno, pořadatel JS EQUITANA Martinice informoval OV o tom, že bude pro skokovou komisi 
ČJF a VV ČJF navrhovat úpravu PJS a SSTP pro další období dle dosavadních pořadatelských zkušeností. 
 
Bod 8.: Na MČR v drezuře v Brně Panská Lícha naši oblast vzorně reprezentovaly jezdkyně ze Sportovního klubu 
Viktoria-Tic. V kategorii senioři obsadila 10. místo Alena Ticová, v kategorii starší junioři 6. místo Zdeňka 
Koláříková a v kategorii mladší junioři 1. místo a zlatou medaili Tereza Čechurová – všem jezdkyním děkujeme a 
gratulujeme. 
 
Bod 9.: OV souhlasí s předloženým návrhem Jednacího řádu konference oblastí. Návrh Jednacího řádu je uveden 
na našich webových stránkách v sekci Dokumenty – Zápisy z jednání OV 2014 – příloha zápisu z 20.6.2014. 
 
Bod 10.: OV schvaluje poskytnutí účastníkům MČR Ptýrov 2014 z naší oblasti (děti + junioři) na náklady ZČO 
čepice kšiltovky a trička s logem ZČO. Podsedlové dečky poskytli účastníkům Ing. Petr Dajbych a Lubomír 
Kocum – OV jim tímto děkuje. 
 
Bod 11.: Různé: 
- pronájem fotobuňky na svých závodech dosud nezaplatily subjekty MD0012 – TJ JO Hostouň, MD0013 – JK 

Slavia VŠ Plzeň, MD0015 – JK Tachov, MD0016 – TJ JS Plzeň-Bory, MB0002 - Hořovice a Jaroslav Rédl při 
akci Svazu chovatelů koní Západní Čechy 

- disciplinární řízení proti sboru rozhodčích na závodech v Tachově v září 2013 bylo ukončeno udělením 
písemné výstrahy, vyjádření obdržely zúčastněné strany. Podnět ze strany navrhovatelky pí Denkové byl 
uznán jako oprávněný a tím vznikl navrhovatelce nárok na vrácení poplatku 1.000,- Kč, který byl na zahájení 
disciplinárního řízení navrhovatelkou složen na účet ČJF. 

- na příští schůzi OV bude projednán návrh případných nominačních kriterií soutěží družstev pro následná MČR 
- OV připraví do 31.10.2014 návrh na oblastní STP pro rok 2015 
- stav registrací, licencí a členů ČJF ke dni schůze: 

Subjekty:   106 
  z toho: řádný termín: 101 
  po termínu:  2 
  nové:   3 

Licence lidí:   432 
  z toho: senioři:  353 
  děti + junioři:  79 

Licence koní:   472 
Členi ČJF:   1056 

 
Příští schůze: Září 2014, termín bude upřesněn e-mailem. 
 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


